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Premier Mateusz Morawiecki spotkał się w Berlinie z kanclerz
Niemiec Angelą Merkel. Po spotkaniu premier wyjaśnił m.in.,
dlaczego przedwczoraj w kontekście rocznicy wyzwolenia obozu w
Auschwitz wspomniał o gułagach.

Po  śniadaniu  roboczym  z  niemiecką  kanclerz  Angelą  Merkel
premier Mateusz Morawiecki opowiedział, czego dotyczyła ich
rozmowa.  „Kładziemy  nacisk  na  politykę  rolną,  politykę
spójności, rozwój infrastruktury. Przekazałem kanclerz Angeli
Merkel pomysł komisarza Wojciechowskiego, jak zwiększyć środki
na cele klimatyczne, a zarazem na politykę rolną” – mówił po
spotkaniu Mateusz Morawiecki. Premier zaznaczył, że rozmowa
dotyczyła  także  unikania  protekcjonizmu  w  gospodarce  oraz
interesów Polski.

W oświadczeniu premier Morawiecki nawiązał także do swojej
przedwczorajszej  wypowiedzi  przed  uroczystym  koncertem  w
Operze Państwowej w Berlinie z okazji 75. rocznicy wyzwolenia
Auschwitz-Birkenau.  „Auschwitz-Birkenau  nie  było  jedynym
piekłem na ziemi. Drugie z piekieł miało na imię Gułag” –
mówił przedwczoraj premier Morawiecki.

Wczoraj  premier  wyjaśnił,  dlaczego  wczoraj,  mówiąc  o
Auschwitz, wspomniał także o gułagach. „Wszystkie tematy są
bardzo ważne, ponieważ one budują płaszczyznę porozumienia z
Niemcami. Tylko tak można do tego porozumienia dochodzić” –
powiedział Morawiecki, zaznaczając, że porozumienie musi być
budowane na prawdzie i dodał, niezwykle ważne jest to, aby tę
prawdę  podkreślać  w  obliczu  „dzisiejszych  prób  fałszowania
historii”.  „Stąd  też  wczoraj  podczas  koncertu,  na  który
zaprosiła mnie kanclerz Merkel, wspomniałem o tym, czym był
gułag. Trzeba o tym przypominać, ponieważ tam zginęły miliony
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Polaków” – powiedział premier Morawiecki.
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